
Protokół nr  33/09
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się 
w  dniach  2 i 9 kwietnia  2009 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
W  dniu  2  kwietnia  2009r.  na  6  członków  Komisji  w  posiedzeniu   uczestniczyło  5. 
W posiedzeniu nie uczestniczył  radny  Makowski Tomasz.
W  dniu  9  kwietnia  2009r.  na  6  członków  Komisji  w  posiedzeniu   uczestniczyło  5. 
W posiedzeniu nie uczestniczył  radny  Dzienisiewicz Ireneusz.
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach komisji uczestniczyli:
– Jarosław Wróbel – Skarbnik Miasta

– Marcin Radziłowicz – Sekretarz Miasta

– Halina Bender – Kierownik Zespołu Inwestycji

– Edyta Nagolska – Kierownik Referatu Drogowego Wydziału MK

– Danuta Sigiel – podinspektor  finansowy 

   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Opinia na temat wykonania budżetu miasta za rok 2008 w związku z udzieleniem 

absolutorium Prezydentowi Miasta. 
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2008.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu –1-
Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad i poprosił o uwagi do porządku obrad.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do  propozycji  porządku  obrad 

i w głosowaniu jawnym  - 4 głosami „za” przyjęli porządek  obrad jak wyżej.  W trakcie 
głosowania nieobecny radny B.Wisowaty.
Do punktu –2-

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 32/09 z dnia 20 marca 2009 roku. Komisja 
przyjęła protokół nr 32/09 w głosowaniu jawnym – 4 głosy „za”.  W trakcie głosowania 
nieobecny radny B.Wisowaty.
Do punktu –3-

     Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił dochody oraz wydatki w roku budżetowym 2008, 
zawarte w  Zarządzeniu Nr 790/09 Prezydenta Miasta Ełk z dnia 176 marca 2009 roku 
w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  Ełk  za  2008  rok. 
Szczegółowa informacja w załączeniu do niniejszego protokołu.



Pani  D.Sigiel  podinspektor  finansowy  poinformowała  członków  Komisji 
o zaległościach w podatku od nieruchomości od osób fizycznych na dzień 31.12.2008r. 
oraz o zaległościach w podatku od środków transportowych od osób prawnych na dzień 
31.12.2008r. Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Komisja zwróciła się z prośbą o sprawdzenie i wyjaśnienie, czy wymienieni dłużnicy 
są wpisani do Krajowego Rejestru Dłużników.

  Edyta  Nagolska  –  Kierownik  Referatu  Drogowego  Wydziału  MK  wyjaśniła 
wyłonienie wykonawcy projektu parkingu za budynkiem ul. Piłsudskiego 2, 4 i 6.

Komisja wniosła uwagę, że w części opisowej dot. rozdz. 60017 opisano w wydatkach 
bieżących  środki  na  projekt  techniczny  wykonania  parkingów  wraz  z  uzbrojeniem  za 
budynkiem przy ulicy Piłsudskiego 2, 4 i  6, lecz są to ewidentnie wydatki  inwestycyjne 
i powinny być pokryte z wydatków planu inwestycyjnego.

Komisja poprosiła Skarbnika Miasta o wyjaśnienie kwestii lokat na 31.12.2008r. - 
dlaczego braliśmy kredyt ?

Ponadto Komisja  poprosiła o  przedstawienie zobowiązań wymagalnych Ełckiego 
Centrum Kultury na dzień 31.12.2008r.

Radny R.Baranowski  odczytał  odpowiedź Prezydenta  Miasta zawartą  w piśmie 
ZI/191/2009 z dnia 11.03.2009r. na temat remontu sali konferencyjnej, sekretariatu oraz 
gabinetu prezydenta. Pismo w załączeniu do protokołu.  W związku  z treścią odpowiedzi 
radny zgłasza  wniosek  o szczegółowe zbadanie sprawy remontu.

Komisja  w  dniu  dzisiejszym  przerywa  obrady.  Temat  będzie  kontynuowany  na 
wznowionym  posiedzeniu  poprzez  telefoniczne  powiadomienie  członków  Komisji 
w momencie otrzymania opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat przedłożonego 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2008r.

Przewodniczący Komisji Jan Wielgat w dniu 9 kwietnia 2009 roku wznowił obrady. 
Zaproponował  uzupełnić porządek obrad o punkt 4 z tematem przyjęcie sprawozdania 
z działalności Komisji w roku 2008.

Komisja  przez aklamacje  wniosek przyjęła,  porządek uzupełniono o zacytowany 
temat.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel wyjaśnił kwestię lokat na 31.12.2008r. - dlaczego 
braliśmy  kredyt.  Poinformował  również  o  beneficjentach  poręczeń.  Informacja 
w załączeniu do protokołu.

Komisja  zapoznała  się  z  zestawieniem  zobowiązań  wymagalnych  na  dzień 
31.12.2009r. Ełckiego Centrum Kultury w Ełku. Pismo znak DzAK/6/2009 z dnia 8 kwietnia 
2009r. w załączeniu do protokołu.

Kierownik  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  przedłożyła  członkom  komisji 
dokumenty  związane  z  remontem   sekretariatu  oraz  gabinetu  prezydenta.  Udzielała 
wyjaśnień na zapytania członków komisji.

Radny R.Baranowski  zwrócił  uwagę,  że  protokół  podpisany na  cała  kwotę,  gdy 
tymczasem roboty nie zostały  wykonane. Należało dokonać potrącenia kwoty.

 Kierownik  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  poinformowała,  że  materiały  zostały 
zakupione i w Urzędzie Miasta zdeponowane. Skoro były wszystkie materiały, uznano, że 
można wypłacić.



Komisja  po  zapoznaniu  sie  z  przdłożonymi  dokumentami  oraz  po  wysłuchaniu 
informacji  Kierownika  Zespołu  Inwestycji  H.Bender  jest  zdania,  że  sposób  rozliczenia 
i  zapłaty  za  remont  gabinetu  Prezydenta  Miasta  jest  niezgodny  z  obowiązującymi 
przepisami prawa i nie powinno to mieć miejsca.

Komisja Rewizyjna po szczegółowej analizie wykonania budżetu za rok 2008 oraz po 
zapoznaniu się z dodatkowymi informacjami złożonymi przez Skarbnika Miasta wydała:
-  pozytywną  opinię  w  sprawie  oceny  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  zakresie  gospodarki 
finansowej  za  rok  2008 i  udzielenia  absolutorium.  Niniejszą  opinię  komisja  przyjęła  w 
głosowaniu jawnym; 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
- oraz podjęła uchwałę  w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 
Ełk za rok 2008, w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za”, przy 0 głosach wstrzymujących 
i 1 głosie wstrzymującym. 

Opinia w sprawie oceny Prezydenta Miasta Ełku w zakresie gospodarki finansowej 
za  2008 rok  i  udzielenia  absolutorium oraz  uchwała w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku za 2008 rok,  w załączeniu do protokołu.

Komisja   przedmiotową  opinię  wraz  z  uchwałą  w  sprawie  wniosku  kieruje  do 
Przewodniczącego Rady Miasta. 

Do punktu –4-
Przewodniczący Komisji Jan Wielgat odczytał  sprawozdanie z działalności Komisji 

w roku 2008.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  4  głosami  „za”  –  jednomyślnie  „za”, 

przyjęli sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2008. W trakcie głosowania nieobecny 
radny Adam zawadzki. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Do punktu –5-
Na zapytanie radnego B.Wisowatego, czy są dokonywane odbiory pogwarancyjne 

i  na  tę  okoliczność   sporządzane  protokoły,  Kierownik  Zespołu  Inwestycji  H.Bender 
zapewniła  członków  Komisji,  że  są  dokonywane  odbiory  pogwarancyjne  oraz 
sporządzane protokoły.

Radny  T.Makowski  prosi  o  przedłożenie  informacji  w  temacie  zamówień 
publicznych  dokonanych  w  latach  2008-2009  w  zestawieniu;  wartość  zamówienia, 
wykonawca, realizacja/uwagi – opóźnienia realizacji.

 Kierownik Zespołu Inwestycji H.Bender zapewniła radnego, iż informację otrzyma.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.
Protokołowała: Przewodniczył:
Elżbieta Liziewska              Jan  Wielgat


